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ANNIVERSARY OR OUR DEPARTED FOR THIS SUNDAY 

DAY                   NAME OF THE DEPARTED             ANNIVERSARY  

  

 28    Leon Boutros     26 

 29    Salima Aziz     66 

 30    Thomas Gavalas    13 

 31    Zouheir Karra    4 

 31    Susanne Tannous    15 

1    Wakim Wakileh    44 

 2    Hind Kakish     11 

 2    Wadia Deratnay    49 

 2    Khalil Farah Kaksih    23 

 3    Christine Hawa    6 

3    Nicholas Ferris    53 

 3    Hannah Hauraney    49 
 

ETERNAL LIGHT 

 

• Jan 3:  For the good health of Ioan-Constantine and family 

 

• Please, pray for the health of the following parishioners: Ellen, Robert, Alex, Sam, Elias, Isabelle, 

Nassar, Valentine, George, Nina, Sonia, George, Elizabeth, Beshara and Toni.  If you have any names of 

people who need prayers, email them to father. 

 

• Memorials on Saturdays: we can do memorials on Saturdays after or before Vespers. Please, consider 

doing your memorial for your loved one then specially if you are expecting 50 + people.  

 

• "The Champion" Newsletter: Father will be starting St. George Newsletter under the name "The 

Champion" from the troparia of St. George. Ms. Marian Abdallah has a degree in Graphic design and 

she accepted to be in charge of the newsletter under Father supervision. All organizations: the ladies, the 

teens, the young adults, the Sunday school, building committee, parish council chairperson, and church 

treasurer etc. please send her your news to share with the community. Her email 

marianabdalla@hotmail.ca. Her phone number is 416/708-2423. We will include news about the birth 

of a new baby for members of our community only, baptisms at St. George, weddings, and funerals for 

members only will be shared in the Newsletter to. The goal is to produce one by the middle or the 20th 

of January. Thank you Marian for accepting to help with this task.  

• Blessing of homes: Father will be blessing homes starting on January 7th. Father will be wearing a mask 

throughout the blessing of the home. Father will not stay for coffee or food at this time. If you like to 

have Father bless your home, please email Father at frdahdouh@sbcglobal.net, or text him with your 

name and address. Father prefers that those who live in an apartments building to arrange for few 

apartments to be blessed together.  

 

• Liturgies during January:  

Theophany services: January 5-6.  

Liturgy Tuesday January 19th at 7 PM 

Liturgy Friday January 29th at 7 PM.  

 

• Young Adults: Tuesday January 12th Young Adults meeting. zoom meeting at 7 PM.  
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• Engaged couples: all engaged couples must attend meetings with Father. First meeting January 

11th at 7:30 PM.  

 

• Teens and Ladies getting together coming up soon.  

 

• Sunday School Registration is NOW OPEN for Semester 2  

 

Classes begin the week of January 10, 2021. Virtual classes will continue once a week (by Zoom or 

Google Meet) 

 

Click on the link below to register, for new students only. If you were already enrolled last semester, 

you do not need to register again.  

 

https://docs.google.com/forms/d/e/1FAIpQLSfwwcjwxyFUCbtutzd59cwKVkqcooxSy9HReovsQrVgO2

9SPg/viewform?usp=sf_link 

 

• There will be no Vespers on December 26th and January 2nd but there will be Vespers on 

December 19th at 5PM. 

 

• Feast of St. Basil, the Circumcision of Christ and the beginning of the new year will be celebrated 

on the December 31st with Orthros at 6:30 PM and Divine Liturgy to follow. We will do the 

blessing of the Vasilopita at the end of the Liturgy and the prayer for the beginning of the civil 

year.  

 

• The Feast of Theophany (Baptism of Christ) will be celebrated with the Hours on January 5th at 

10 AM. Orthros in the Evening starting at 6:30 PM followed by the Divine Liturgy and the Great 

blessing of water.  

 

• A gentle reminder: don't forget to fullfill your pledge for 2020 and to send your tax-deductible 

contribution before the end of 2020. God loves a cheerful giver.  

 

• Bookstore:  New icons have just arrived in our bookstore. The Bookstore is located in the church’s 

basement.  Icons are great gifts for newborn, new home, your car or your children, and Christmas 

gifts.  Please see Colette El-Hajj or Odette Boutros to see these new icons. 

 

• Please, don't forget to send your sacrificial giving to your church of St. George via e-transfer, or 

you can still bring your envelope with you and place it in the box by the candles. Your sacrificial 

giving (financial donation/support) will keep our doors open.  

 

• Canned Food Drive: please bring non-perishable canned food to donate to the needy and place them in 

the box outside in the Narthex.  

 

• Online Sunday School has begun and is in full swing. You may still register your 

children at any time. For further assistance contact Amanda Qaqish at 

orthodoxchristianeducation@gmail.com. 
 

• MASKS ARE STILL MANDATORY INSIDE THE CHURCH. NO EXCEPTIONS.  
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Divine Liturgy Variables on Sunday, January 03, 2021 

Tone 5 / Eothinon 8; Forefeast of & 

Sunday before Theophany of Christ 

Holy Prophet Malachi; Martyr Gordios of Cappadocia; Venerable Thomais the Wonderworker of Lesbos; 

Venerable Genevieve of Paris 

Deacon: For Metropolitan Paul, Archbishop 

John, and for their quick release from 

captivity and safe return, let us pray to the 

Lord. 

الشماس: مِنْ أجلِ المِتْروبوليتِ بولُسَ والمِطْرانِ 
بِ   يوحَنَّا وفَكِ  أسْرِهِما وعَوْدَتِهِما سالِمَيْنِ، إلى الرَّ

 ب.نَطْلُ 

 During the Little Entrance, chant the Resurrectional Apolytikion. Then, the following: 

THE EISODIKON (ENTRANCE HYMN) OF ORDINARY SUNDAYS 

Come, let us worship and fall down before Christ. 

Save us, O Son of God, Who art risen from the 

dead; who sing to Thee. Alleluia. 

ْ نَ سوو  ِ ِنَلُمَجووِكَنَِ لَهَسوو ِ ُْ كَْعَُ وو خَلَّصُووس ِ وو ِهَلُمّوو لِنَسَجُووُ نُِ
ََ مِااانْ بَااايْنِ ا ماااوا نِلبُووواَِه ووولَِنَوووَ  ِياااا مَااانْ ِاااا نِنَسُعَتَّ
 .هَلَل يِ 

RESURRECTIONAL APOLYTIKION IN TONE FIVE 

Let us believers praise and worship the Word; 

coeternal with the Father and the Spirit, born of 

the Virgin for our salvation. For, He took 

pleasure in ascending the Cross in the flesh to 

suffer death; and to raise the dead by His glorious 

Resurrection. 

كَْجُوووُ نُِنَسُِ ووواُِلنمُووووَُ سجاَِ ُُ ِنَلُهَلَمَوووَ نِلنمُجووو َِِْنَووو َ ِجوووحَّكُِكَ
َِِل،بُلَوونلونِلنمَُ نوو ذََِ وواَِلنَ ووُ  لوَِ َْ وونَ َْ ِ ووزِليََّنوِووَ ِ لْنووع
ِ  نَ جَووونَِعلَُِ ُ لوووَ ِ لووو ِلنصووولجَ نِ نَخَلاصَوووس نِيكَوووَُِّاُوووعو

يُْسَُ ضَِلنمَُ ت َِ قَِ َ لَََِّلنمَ جنة  لَمَلَِلنم تَنِ ُُ  يَْ
APOLYTIKION OF THE FOREFEAST OF THEOPHANY IN TONE FOUR 

(**Joseph was amazed**) 

Be thou ready, Zabulon; prepare thyself, O 

Nephthalim. * River Jordan, stay thy course and 

skip for gladness to receive * the Sovereign 

Master, Who cometh now to be baptized. * O 

Adam, be thou glad with our first mother, Eve; * 

hide not as ye did of old in Paradise. * Seeing you 

naked, He hath appeared now * to clothe you in 

the first robe again. * Christ hath appeared, for 

He truly willeth to renew all creation. 

تََْ جوْوووزِ ووو ِكَُ لووو  عْكُووويَِ ووو ِكَُ وووعَِلاُووولََ نِِّ ووو َََِّّ نووو لَِ نِمنِ
ِ تَِو  ِ وجَّنََِ َ وعَ ا ولَِلنجو لْقَُِ ُْ مُجَوا  َِ واُِرَعُيَوَ نِ ِقَفُِ ليُ ذُلَّ
ْ،ِتُخُفَِو ِ نْ نِ َِِّلي ِليُ َْ لْبُلََ جَُِ  ِ ُِ نََُِ لَمَنَ ِإطُعَُ ِ  ِ ذ
سَِقَون م  نِيكووَُِّنَموو َِ  ُ مو ِ ذلتَهُم ِكَم ِلخُلََ جُلُم ِ زِلنَ عُذَُْ

نْ  ِلنمَجوِكُِظََ وعَُِ عيونل ُِ علةِ  لوَ ِليُ ُُ نِظََ عَِنَجُلُحَجَاُم ِلن
ذَِلنخَلِقََ ِكلو    ِعلُُِ َ نَّ

 Now sing the apolytikion of the patron saint or feast of the temple. 

KONTAKION OF THE FOREFEAST OF THEOPHANY IN TONE FOUR 

(**On this day Thou hast appeared**) 

In the running waters of * the Jordan River, * on 

this day the Lord of all * crieth to John: Be not 
ِحَِ ِ زِ َِعَِلنعوِضَِلنج َِ ِليُِ ُّ و   ِكَِلنِه تَِذُِ ُِ  ِ   ِي حسووِ َُُِ



afraid * and hesitate not to baptize Me, * for I am 

come to save Adam, the first-formed man. 
ووتَ ُِِزَعَُِ وواُِلا :ِ،ِتَُ ووقوو  َِ َِِيُِيُخلَّووَ ِ ذَِجُووزِعتَِمجوونِنِيكَّ
 ،  ِ لَِعوِْ ُِلنمَِ

THE EPISTLE 

(For the Sunday before the Theophany of Christ) 

O Lord, save Thy people and bless Thine 

inheritance. Unto Thee will I cry, O Lord my God. 

 

The Reading from the Second Epistle of 

St. Paul to St. Timothy. (4:5-8) 

Timothy, my son, always be steady, endure 

suffering, do the work of an evangelist, fulfill 

your ministry. For I am already on the point of 

being sacrificed; the time of my departure has 

come. I have fought the good fight, I have 

finished the race, and I have kept the faith. 

Henceforth there is laid up for me the crown of 

righteousness, which the Lord, the righteous 

judge, will award to me on that Day, and not only 

to me but also to all who have loved His 

appearing. 

ِشَِ َِِ  ِخلَُّ ِ ِِ   جعلثَِِحََ ِِْ  َ كُِعُِ ُّ
ِعَُِِِإنَِ ِخُِإن ز عُِصَُِ ِ  ِ  ُّ

ةِ إلى يَ الثانِ  سولِ سَ الرَ يسِ بولُ د ِ ةِ القِ سالَ رِ  نْ لٌ مِ صْ فَ 
  .تيموثاوس

ِشَوووووقوظُِ وووووزِكُوووووَِِتوَووووِننِِتِم ثووووو ْسَِنَووووو ووووو َِِْ لْحُِزُِلَّ ِ لَِمَووووولَِوا
عَِلَُِ مَلَِلنمُِمَِلْ ُِِنقو تَِشَِلنمَِ َ لََ *ِع و ِعكو ِنُِفَِخَُِِْعََِِِْنحشَّ
اجُ ِ َِِنُِقَِ َِ قُِلَِعُ يقَِلنجو َْْ ِ قْونُِعَِلوَنَِلقُِلانوزِقَوَُِيُِلكُِزو ِ* َِ

جَوووواَِر هَوووو َُ حََْ ظُوووويُِِنطز ُِمُوووويُِشَوووومَِتُعَِِِْننُتُِلنَ  وووو ذَِلن
ْ كوِ نُلَِلنووو ِِلجووولُِلنَ ووو  ظووو  ِنوووزِإ ُُُِِحقووو ِ َِمووو ِيَِللإ مووو لَ*ِ

َِِ،ِإ وِِنلُِ لُِلن  ذَِ وِلننَِِنَِِلنع ُِّ َُِ ِلنجَََِِّ زِذنَِزيسزِ ََِ  ُِ  ِ
ُِّ لَِظُ  َ هِع ض   ِلُِبَِِنطُِقَِ َِ َُ َِْلن ياَُِ   رمِ

THE GOSPEL 

(For the Sunday before the Theophany of Christ) 

The Reading from the Holy Gospel according 

to St. Mark. (1:1-8) 

The beginning of the Gospel of Jesus 

Christ, the Son of God. As it is written in Isaiah 

the prophet, “Behold, I send my messenger before 

thy face, who shall prepare thy way; the voice of 

one crying in the wilderness: Prepare the way of 

the Lord, make his paths straight.” John the 

Baptizer appeared in the wilderness, preaching a 

baptism of repentance for the forgiveness of sins. 

And there went out to him all the country of 

Judea, and all the people of Jerusalem; and they 

were baptized by him in the river Jordan, 

confessing their sins. Now John was clothed with 

camel’s hair, and had a leather girdle around his 

waist, and ate locusts and wild honey. And he 

يسِ  س فَصْلٌ شَريفٌ مِنْ بِشارَةِ القِد  الإنْجيلِيِ  مرِ
 البَشيرِ والتلْميذِ الطاهِرا

ِ ووزِ َِِ َِكموو ِهُووِجوو عَِلنمجووِكَِلبوواَِهَِوُِإك جوولَِ َِنُِبَوو هلوو  ف
ِ َِ"ِووووو وَِليكَِِ َِِْه وَكووووو لُِ عاَووووولف َِ ئُِجَّووووورَ وووووَ ِيُ َِلا وووووزِع ووووو 

لَ َ *ِصَِ لِْطَِعَ وِ: َِيووعَِّ وزِلنَِِِخاِص  َِِتُِ ُِطعيقََ ِقُنو عيوقَِنُّ
لْرُِلنعوِ ِ يّوَ ِ" ِ  يمَُِِلََُِّقَِل لِاُِ َِ َّ ونُِ وزِلنَِعَّ *ِك لِي حس ُِ  مَّ

كْوو لَِ َِ ووعللَِلنخَِغَُِ ِنَِ ََووَ ِلنلَِّ وو م ذََُِِّ مَِيَْهووعَِ جُِخووعُِط  وو *ِ
وووووو ُِ ُِْعهوووووولَِبَِإن ْ شوووووولِمَِ َِِلوووووونَِلنجَََِِّرمِوووووو عْ نْلَِمَوووووولَِ ُِ  ذ ووووووَ ِ

*ِمُِط  وووو هُِخَِع جاَِ َُِ  لوَوووِن ووووزِكَ ووووعَِلي ذلَِِّسووووَُِّرمووووُِ ُ مِ َِ
ْ لوو ِحَقََُِووعَِللإبَووحَسَُِِْ ِيَلُووسوووكْوو لَِي حَِ ِاَََُِِّ سطَقَوو فَِ وويُوو َِلَِ

ْ َِلُِرَِيْأ ُِِنناِلُرَِِ ي ولا ِبَِجَِعلذل ِ كْو لَِ عَّ إكووَُِِّ:لاِ َُِّقو  َِعََِ هُوِ*ِ



preached, saying, “After me comes He Who is 

mightier than I, the strap of Whose sandals I am 

not worthy to stoop down and untie. I have 

baptized you with water; but He will baptize you 

with the Holy Spirit.” 

ِعلُِلَِعْكوووو ِ،ِعاُووووِنسّووووز ىِ َِقُووووعَِِ َِهُووووِاُِنَِِ ووووُ وووو ووووأتزِ َِ ُِقُّ
ِاَجَُُِِكُعَِِ عْحُلو و ِهُوِن  نمو وَِِموونتُهُمُِعَِحَ لَ ََّ*ِعك ِ َِسزَِ ِ َِعْ و

َْ ِلنقُِِمُِ ُِ َُِ مَنُِّ  س نُِ  نع

 The Divine Liturgy of St. John Chrysostom continues as usual. 

THE DISMISSAL 

Priest:May He Who rose from the dead, Christ 

our true God, through the intercessions of His all-

immaculate and all-blameless holy Mother; by the 

might of the Precious and Life-giving Cross; by 

the protection of the honorable Bodiless Powers 

of Heaven; at the supplication of the honorable, 

glorious Prophet, Forerunner and Baptist John; of 

the holy, glorious and all-laudable apostles; of our 

father among the saints, John Chrysostom, 

archbishop of Constantinople, whose Divine 

Liturgy we have now celebrated; of the holy, 

glorious and right-victorious Martyrs; of our 

venerable and God-bearing Fathers; of Saint N., 

the patron and protector of this holy community; 

of the holy and righteous ancestors of God, 

Joachim and Anna; of the Holy Prophet Malachi; 

Martyr Gordios of Cappadocia; Venerable 

Thomais the Wonderworker of Lesbos; and 

Venerable Genevieve of Paris, whose memory we 

celebrate today, and of all the saints: have mercy 

on us and save us, forasmuch as He is good and 

loveth mankind. 

َِ اُِبَجُاَِلنه ها:ِعيُّ  ِلنمَجِكُِإن ُِ َِ قِقزّنِ  َِ اُِق  َُ س ِلن
ِلنقَنّ جَ ِ ِ  َ ِعُ َّ َِ شَ    تَ ِخَلاصَس ن ِيرُلَ ليُ  لتَ
لجَ ِ ِلنصو َْقُنُ ةَ ِ ؛ ِ ج ا ِكُلَّ َِ اُ لْنَِعيَْ  ِ ِلنط   ةَ لنهُلَّوَِ 
ِ َ َ ِلنمُهَعو يوَ  ِلنجَم َْ ِلنقُّ لتَ ََِْطَلح تَ جز؛ ُُ ِلنمُ لنهَعيمَ

ِليرُج ذَ؛ ِي حَسو ِِلن  ذَ َ  ِلنمَ جنَ ِلنجو بَقَ ِلنهَعيمَ لْنسِزَّ
ِ َِ اُلَّ ِلنَ نيعياَ ِلنعُّاُلَ ِلنمُشَعو جاَ جاَ لْنقن جَّ ِ لنمَُ مَنلل؛
ِلنَُ مَِ ِلنَُ هََِزَّ ِيُُ حَسو  ُ جَجاَ ِلنُقَنَّ َِ ز ِلنَ لَجلَ عبَجسَ  َِْ َ ن ك؛

َ ِلنشَعيَ  ؛َِ  ِسَِعاَ قََ َ ِلنُقَجُطَسُطجسَوِ نِك تََ ِهََ هَِلنخَنُ َِ
ْ   َ س ِ ِ ِ  نظََ عَ؛ ِلنمُلأنَقجاَ َ نلوَ ِلنشُّ ِلنمَ جنيَاَ لْنقَنّ ججاَ
ُجاَِ ِلنمُلََ شَّ ِليبُعلَ  ْ   َ س  ِ ِ  لله؛ ُجاَ ِلنمُلََ شَّ ليبُعلَ 

ِ ُِ لاك ( ِ)ُ لالن لْنقَنّ سَ)وَ ( ِ َِْ  لله؛ ُِ ِشَفَ ِ)وَ (َِْح  ز)وَ (
حَْسوَ ِهََ هَِلنعوعَوَِ ِلنمُقَنوا  لْنقَنّ جَجُاَِلنصنّ قَجُاَِيُ ل ِمَِ ؛ِ
ِذَي سَِغ  ُِِلنشو جنَِِْ؛ِلْنسََِزَِّ لاخزرَنوِِلنمَجِكَِللإنَّ؛ِ

كَْزِّ ِ َِِلْنقَنّ سَِِ؛لنهح ذ ِ َِلنقَنّ جَِِِْ؛نَجُُ سَِِاُِت   
ِِنِلن ياَِكُقِمُِتَُ   َ هُمُِلنجَُ َِن   يسِاُِرسُفَِ فِ َِ َْ رَْمِ

خَِْ ِ ِلُ حَمس  ِقَنّ جَِ ن ٌّ َُ  ُْ ِ ِص نَكف ِعكوَ  َِ م  لَّصُس 
 نَلُحَشَع 

Priest: Through the prayers of our Holy Fathers, 

Lord Jesus Christ our God, have mercy upon us 

and save us. 

 

َِ ج عُِِالكاهن: ِلنعو ُّ ِعيُّ   ِلنقَنّ ججاَن ِ   َ س  َ صَلَ لتَ
خَْلَّصُس   .لنمَجِكُِإنُ س ِل حَمُس ِ

Choir: Amen. :جاِالجوق  . 
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